
Høringssvar 
 
Hej Norddjurs Kommune. 
 
Vi er bosat på Møllevænget 20 og sender derfor dette høringssvar til Jer, da en realisering af et 
kommunalt ‘superbyggeri’ scenarie 1a eller 1b vil have enorme konsekvenser for os - såvel socialt 
som økonomisk. 
I følge artiklen i Randers Amtsavis d 1/1-2021 fremgår det, at byggeriet kommer til at omkranse 
vores grund, hvorimod oversigtsbilledet af scenarie 2 viser, at ingen husstande bliver påvirket på 
samme måde som vores matrikel bliver det. 
Vi har tidligere forsøgt at købe jord til vores grund - og stadig er interessede i at gøre det.  
Da det hed Sønderhald kommune, fik vi svaret, at det var jord til industrielt brug, da jorden vest 
for grunden var for sumpet til at blive bebygget. Dette kommer også til syne når det har regnet 
kraftigt, da dele af marken vest for grunden i disse tilfælde bliver dækket af vand. 
Kommunens byggeri vil blive placeret i et område, hvor rigtigt mange mennesker går langs 
krateret ad marken. Det er mennesker fra alle de omkringliggende villaveje, der nyder den frie 
nærliggende natur. Der er sågar dannet en sti, af de mange fodspor. Denne mark benyttes bl.a. 
fordi der i området er mangel på rekreative områder og dette er derfor det eneste rekreative 
område i nærheden. 
Den store mængde af hundeluftere og andre gående folk på marken skyldes også den meget tungt 
trafikerede omfartsvej (Industrivej) - en vej man ikke har lyst til at færdes ved da trafikken her 
kører hurtigt og primært er tunge køretøjer.  
Denne vej vil også påvirke det kommende centers beboere, da de kommer meget tæt på denne 
vej.  
 
Venlig hilsen husstanden på Møllevænget 20 8963 Auning 


